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El Ayuntamiento contribuirá a 
pagar el transporte de los alumnos 
que estudian fuera de Sant Andreu
de la Barca

Unas 60 familias se beneficiarán de una ayuda de 170 euros

El Ayuntamiento de Sant Andreu 
de la Barca subvencionará una 
parte del transporte de los alum-

nos que se tienen que desplazar fuera de 
la ciudad para seguir sus estudios. 
El pleno municipal del mes de septiem-
bre aprobó las bases para acceder a esta 
ayuda, que se pueden consultar en la di-
rección web https://goo.gl/jwsNiO. En las 
próximas semanas se convocará la ayuda 
y las personas interesadas podrán pre-
sentar su solicitud. El consistorio hará sa-
ber las fechas de la convocatoria mediante 
la página web y a través de las redes so-
ciales.
La ayuda va dirigida a los alumnos que 
cursan formación universitaria, grados 
superiores o enseñanzas específi cas y 
que se tienen que desplazar fuera de Sant 
Andreu de la Barca. El consistorio calcula 
que la ayuda llegará a unas 60 familias, 
que recibirán unos 170 euros, una canti-
dad equivalente al precio de la tarjeta de 
transporte de dos zonas de un trimestre.
La ayuda se dirige a jóvenes de entre 16 
y 30 años que estén empadronados en 
Sant Andreu de la Barca y que cursen ci-
clos formativos de grado medio, superior 
o grados universitarios.
El Ayuntamiento de Sant Andreu de la Bar-
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Una decena de jóvenes ha asistido 
a las sesiones informativas or-
ganizadas por el Ayuntamiento 

para explicar el programa “Mi primer 
trabajo”, que pretende dar una opor-
tunidad laboral a los jóvenes que hace 
poco que han acabado sus estudios uni-
versitarios.   
La iniciativa se marca como objetivo fun-
damentalmente ofrecer a los jóvenes una 
oportunidad para que puedan tener con-
tacto con el mercado laboral y poder ad-
quirir competencia, uno de los requisitos 
que más piden las empresas pero que 
es difícil de conseguir cuando sales de la 
facultad. Para poder acceder a este pro-
grama es necesario que la persona inte-
resada tenga menos de 30 años y que esté 
inscrita en el Programa de Garantía Juve-
nil de Catalunya. 
El alcalde de Sant Andreu de la Barca, En-
ric Llorca, ha explicado que esta línea de 

actuación pretende contribuir a disminuir 
el elevado porcentaje de personas jóve-
nes que están en paro a pesar de haber 

Jóvenes universitarios conseguirán 
experiencia trabajando en el Ayuntamiento

Los jóvenes son, sin lugar a dudas, 
el futuro de nuestra sociedad y una 
apuesta decidida por ellos ahora, 
por su formación y educación, es una 
garantía de éxito en el futuro. Tener 
unos ciudadanos formados y cultos 
significa tener una sociedad respon-
sable y crítica en la que cimentar el 
futuro de la ciudad. El acceso a la 
educación es uno de los pilares del 
Estado del Bienestar pero también 
uno de los aspectos que se ha visto 
más afectado por la crisis económoca 
y por la visión de algunos gobiernos. 
El incremento de las tasas universita-
rias es solo un ejemplo de los proble-
mas que tienen algunos de nuestros 
jóvenes para poder seguir sus estu-
dios. Desde el Ayuntamiento estamos 
convencidos en la necesidad de una 
educacion universal y en allanar el 
camino de las familias que hacen un 
gran esfuerzo para que sus hijos es-
tudien. No debemos poner cortapisas 
al talento si no que tenemos que apo-
yarlo y ayudarle porque es el futuro 
de nuestra sociedad. Con la finalidad 
de mitigar el peso de las familias, el 
consistorio ha abierto algunas líneas 
de ayuda, como por ejemplo, las be-
cas para el transporte para jóvenes y 
continúa trabajando para conseguir 
que entre en servicio un autobús que 
una Sant Andreu de la Barca con la 
estación de Renfe de Castellbisbal. 
Las ayudas para la adquisición de 
material escolar es otra de las ayudas 
que se prestan desde el consistorio. 
Somos conscientes de que no son la 
solución definitiva pero es lo que po-
demos hacer actualmente con nues-
tros recursos. El consistorio también 
apuesta por los jóvenes de la ciudad 
dando a los recien licenciados una 
oportunidad para acceder al mercado 
laboral. Uno de los principales pro-
blemas que tienen los jóvenes univer-
sitarios preparados cuando tratan de 
encontrar trabajo es  la falta de expe-
riencia y eso es precisamente lo que 
tratamos de suplir: que adquieran esa 
experiencia en el Ayuntamiento. Son 
todas ellas accio-
nes que suponen 
una apuesta por 
los jóvenes, que 
son el futuro y los 
que deben gober-
nar el Sant Andreu 
del futuro.

ca destinará este ejercicio 10.000 euros 
para estas becas, una cifra que el próximo 
año se podría ampliar.
El alcalde de la ciudad, Enric Llorca, ha 
explicado que “la medida ayudará a mi-
tigar el impacto que supone para las fa-
milias tener a un miembro estudiando, un 
impacto que se ha agravado últimamente 
como consecuencia, por ejemplo, del in-
cremento de las tasas universitarias”. 

El Ayuntamiento de Sant Andreu de la 
Barca ha reservado este año 120.000 
euros para ayudar a las familias a pagar 
el material escolar. Este curso el consis-
torio ha recibido 1.541 solicitudes de ayu-
da, que ahora debe estudiar y valorar para 
otorgar las subvenciones. El pasado curso 
el Ayuntamiento atendió un total de 1.298 
solicitudes para la compra de material es-
colar.
Los benefi ciarios de esta línea de ayuda 
reciben 75 euros para la compra de mate-
rial escolar o libros de texto.
La concejal de Educación y Bienestar So-
cial, Dolors Bedós, ha recordado que es-
tas ayudas están “100% sufragadas por el 

Ayuntamiento” y ha apuntado que “están 
destinadas a alumnos de primaria y de se-
cundaria”. “El objetivo”- ha dicho Bedós- 
“es ayudar a las familias a hacer frente al 
inicio del curso escolar”.

obtenido una titulación reglada o laboral 
que la habilita para acceder al mercado 
laboral. 

120.000 euros para becas para material escolar



La Policia Local celebra el dia del seu patró
La Policia Local de Sant Andreu 

de la Barca ha celebrat aquest 
mes d’octubre el dia del seu patró 

amb un acte formal al que han assistit 
representants d’altres cossos de segure-
tat presents a la ciutat, com ara els Mos-
sos d’Esquadra, la Policia Nacional o la 
Guardia Civil.
L’acte va començar amb la formació 
dels agents de la Policia Local davant de 
l’Ajuntament, on l’alcalde, Enric Llorca, i 
el regidor de Seguretat Ciutadana, Fran-
cesc Delgado, van passar revista. 

Amb tres reconeixements per tasques policials i ajuda ciutadana

Llorca va explicar que amb actes com els 
d’aquest dia l’objectiu és donar visibilitat 
a la Policia Local “i posar en valor la feina 

L’Ajuntament posa en marxa una campanya 
per a la prevenció d’incendis forestals
L’Ajuntament de Sant Andreu de 

la Barca ha fet aquest mes els 
treballs d’esbrossada i manteni-

ment per a la prevenció d’incendis fo-
restals, unes feines que s’han centrat al 
camí del Bosc del Llop. 
Els treballs han consistit en l’eliminació 
de la vegetació arbustiva que redueix 
l’amplada de la pista forestal. 

A la zona del camí del Bosc del Llop

També s’ha fet l’esplanació del ferm i la 
construcció de trenques d’aigua per di-
rigir l’aigua de la pluja cap a les vores 
i evitar que es formin xaragalls, amb 
l’objectiu de facilitar la circulació dels 
vehicles d’extinció d’incendis.
Aquest camí surt des del camí Raval de 
Corbera i travessa tota la massa fores-
tal del Bosc del Llop fi ns l’encreuament 

Comença a funcionar la rotonda que facilita 
l’accés al barri del Palau
Ja ha entrat en servei la nova ro-

tonda de la Nacional 2 que fa-
cilita l’accés al barri del Palau, 

que ha comptat amb una inversió 
de 75.000 euros i que ha suposat 
l’eliminació del darrer semàfor de la 
carretera.
L’objectiu d’aquesta actuació ha estat 
millorar la circulació i la fluïdesa del 
trànsit i evitar cues.
La rotonda s’ha completat amb la 

Amb una inversió de 75.000 euros i suposa l’eliminació del darrer semàfor de la Nacional 2

col·locació de l’antic molí que hi havia 
a la Casa Pedemonte, que s’ha recu-
perat i restaurat.
L’alcalde de Sant Andreu de la Barca, 
Enric Llorca, ha subratllat que amb 
la nova rotonda es millora la circu-
lació, es recupera patrimoni històric 
i s’avança mediambientalment ja 
que la supressió del semàfor permet 
l’estalvi d’energia.

que fan dia a dia, que no sempre tothom 
valora” i va recordar que “la seva tasca 
i el seu esforç és el que ens permet als 
ciutadans viure tranquils i segurs”.
En el marc dels actes de commemo-
ració del dia del patró, l’Ajuntament va 
lliurar tres reconeixements, dos per ac-
tes policials i un per atenció ciutadana. 
D’aquesta manera es va reconèixer la 
tasca dels agents que van participar al 
dispositiu que es va posar en marxa l’any 
passat per poder rescatar un pare i els 
seus dos fi lls, que s’havien perdut a la 

del camí de Corbera amb el camí de Can 
Llopart.
La zona es va obrir com a pista forestal 
per tal de facilitar l’accés dels bombers 
en cas d’incendi. 
El cost total de les actuacions ha estat 
de 2.385 euros i s’ha fet seguint el Pla de 
Prevenció municipal d’Incendis Forestals 
de la Diputació de Barcelona.

muntanya, i a l’agent que va aconseguir 
detenir al lladre que aquest any va prota-
gonitzar diversos robatoris a benzineres 
de Sant Andreu de la Barca.
La tercera menció va ser per a l’Associació 
de voluntaris de Protecció Civil, per la 
seva feina voluntària i desinteressada 
que fa a la ciutat des de la seva posada en 
marxa ara fa 8 anys. Aquesta associació 
també ha rebut un reconeixement aquest 
mes per part de la Guardia Civil coincidint 
amb els actes de celebració de la patrona 
d’aquest cos.

Sant Andreu de la Barca a les xarxes



El nuevo skate park de Sant Andreu 
de la Barca comenzará a funcionar a 
fi nales de año
El nuevo skate park de Sant An-

dreu de la Barca será una rea-
lidad a fi nales de año, según 

las previsiones iniciales. Esta nueva 
zona de ocio y deporte para las per-
sonas jóvenes se ubicará en el parque 
de Mariana Pineda y ha contado con 
una inversión de 62.000 euros.
El Ayuntamiento también ha mejorado y 
acondicionado el actual skate park para 
que los jóvenes pudiesen practicar esta 
actividad con garantías y seguridad du-
rante el tiempo que duren las obras de 
ejecución del nuevo skate.
El concejal de Juventud del Ayunta-
miento de Sant Andreu de la Barca, 
Juan Pablo Beas, ha recordado que “la 

construcción del nuevo skate park era 
una reivindicación de los jóvenes a la 

Con un presupuesto de 62.000 euros se ubicará en el parque de Mariana Pineda
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Durante este mes de octubre se 
han llevado a cabo las prime-
ras reuniones para diseñar un 

parque inclusivo en la ciudad entre los 
representantes municipales y los fami-
liares de niños con discapacidad.  
El Ayuntamiento de Sant Andreu de la 
Barca ha hecho un llamamiento a estas 
personas para que asesoren y ayuden al 
consistorio a diseñar un espacio en el 
que puedan jugar de manera conjunta 
y sin hacer distinción de ningún tipo los 
niños que tienen algún tipo de discapa-

El Ayuntamiento ha pedido ayuda a las familias afectadas

cidad, tanto física como sensorial o cog-
nitiva, con el resto de pequeños. 
El alcalde de Sant Andreu de la Barca, 
Enric Llorca, ha destacado que “la ciu-
dad la tenemos que diseñar entre todos 
y es fundamental conocer la opinión de 
las personas que van a utilizar los espa-
cios, como en este caso”.
 La concejal de Bienestar Social, Dolors 
Bedós, hecho un llamamiento a las fa-
milias que tienen a un niño con disca-
pacidad para que se dirijan al Ayunta-
miento “porque queremos escuchar su 

caso y adaptarnos a sus necesidades”.
Por su parte, la concejal de Urbanismo, 
Eva Prim, ha recordado que “queremos 
hacer un espacio en el que todos los pe-
queños puedan jugar juntos, en el que no 
haya distinción porque consideramos que 
es más pedagógico y enriquecedor”.
Toboganes más grandes, juegos sensi-
tivos, espacios que incrementen la es-
timulación cognitiva o columpios adap-
tados son algunas de las propuestas 
que han hecho los padres de niños con 
discapacidad.

Primeras reuniones para 
diseñar un parque inclusivo

que hemos querido dar respuesta con 
un proyecto ambicioso y en el que ellos 

han tenido un papel fundamental”.
En este sentido, la concejal de Urbanis-
mo,  Eva Prim, recuerda que el proyecto 
se ha hecho de manera consensuada con 
los jóvenes de la ciudad que practican de 
manera habitual este deporte “porque 
ellos mejor que nadie saben qué necesi-
ta y cómo debe ser la instalación”.
El skate park que funcionaba hasta aho-
ra tenía ya más de una década y la nue-
va instalación pretende mejorar, poner 
al día y reestructurar la zona. “Habrán 
espacios más diferenciados y será más 
grande”, comenta Juan Pablo Beas, que 
destaca que en la instalación, además 
de skate y patinaje también se podrá 
hacer actividad con patinetes. 

Un total de 17 jóvenes de la 
ciudad que no han acabado 
la ESO se forman estos días 

en las Escoles Velles como auxiliares 
de comercio y atención al público.  
El objetivo es tener una segunda opor-
tunidad para reconducir su futuro y que 
puedan volver a retomar sus estudios o 
que adquieran las competencias nece-
sarias para poder enfrentarse al mer-
cado laboral con más garantías. Entre 
el 25% y el 40% de las personas que 
participan en el programa se reincor-
pora al sistema educativo. El alcalde de 
Sant Andreu de la Barca, Enric Llorca, 
ha destacado “los resultados positivos” 

No han acabado la ESO y ahora se forman como auxiliares de comercio

Segunda oportunidad para una 
veintena de jóvenes

de la iniciativa y ha remarcado que “el 
objetivo es dar una segunda oportuni-
dad a los jóvenes que, por motivos di-
versos, han dejado los estudios”.
El programa se dirige a jóvenes de en-
tre 16 y 21 años y consta de 820 horas 
de clases teóricas y 180 de prácticas, 
que los alumnos hacen en comercios 
de Sant Andreu de la Barca adheridos 
a la iniciativa y que participan de ma-
nera altruista. El alcalde ha destaca-
do la colaboración de los comercios 
“porque su implicación permite a los 
jóvenes tomar el pulso de la realidad”. 
El curso se desarrollará hasta el mes 
de junio.

Ayúdanos a diseñar la 
ciudad de todos

Si quieres participar en estas reunio-
nes puedes enviar un correo electró-
nico a alcalde@sabarca.cat o bien con-
tactar con el teléfono 93 635 64 05. 



Arrenca la nova programació 
de Ràdio Sant Andreu
Ràdio Sant Andreu ha co-

mençat aquest mes d’octubre 
la seva programació d’aquesta 

temporada amb noves propostes a la 
seva graella, que destaca per la infor-
mació local i l’entreteniment. 
L’emissora municipal, que enguany 
celebra els seus 26 anys d’història, 
emet les 24 hores del dia una pro-
gramació que alterna els continguts 
propis amb l’oferta de programes i 
informatius oferts per La Xarxa, una 
plataforma multimèdia de suport a 
l’audiovisual local que té com a objec-
tius donar resposta a les necessitats 
del sector i contribuir a la seva dina-
mització. 
La nova graella de Ràdio Sant Andreu 
compta amb catorze programes de 
producció pròpia que van des de mu-
sicals com “Hysteria”, “Aigüestoses 
Sardanista”, “Distrito Club”, “Hip Hop 
USA Radio”, “Mix Club”, “Souvenir”, 
“Caras B” o “Country Party” a espais 
de cinema com “La Butaca Indiscre-
ta”, sense oblidar els espais informa-
tius “Via Directa” i “L’InfoSAB”, sobre 
l’actualitat local.
La programació arrenca de dilluns a 
divendres a les 9 h amb “D’avui ma-
teix” un programa despertador on 
Vicenç Comajuncosas destaca les 
efemèrides del dia i el resum dels ti-
tulars de la premsa del dia.
El magazín informatiu “Via Directa”, 
dirigit per Jordi Milian, busca el pols 
de l’actualitat diària amb dues hores 
de programa que combina informació 
local amb espais oferts per una tren-
tena de col·laboradors. Amb més de 
2.000 programes a l’emissora muni-
cipal, “Via Directa” ofereix de dilluns 
a divendres de 10 a 12 hores espais 
amb temàtiques diverses com salut, 
igualtat, gastronomia, oci, psicologia, 
literatura, política, cinema o empre-
nedoria.
La informació local es complementa 
amb “L’Infosab” i les diferents càpsu-
les informatives diàries.
Entre els programes veterans de la 

La informació local i l’entreteniment, eixos principals de la temporada 

graella destaca “Hysteria” de Satur 
Rodríguez, un espai musical amb més 
de 20 anys en antena que ofereix en-
trevistes a destacats cantants i grups 
musicals.
També cal destacar “La Butaca Indis-
creta”, espai liderat per Juan Pablo 
Beas, Toni Herrero, Fer Chávez i Lo-
rena Novoa, que ofereix cada dijous 
de 21 a 22 hores l’actualitat cinema-
togràfica amb rigor i humor.
Miquel Pérez inicia els dimarts de 12 
a 13 hores, la segona temporada de 
l’espai “Comerç a debat” dedicat  a 
l’actualitat del comerç local.

Història, còmics i adolescents 

La programació de la nova temporada 
es completa amb diversos espais que 
provenen de La Xarxa  i de les emis-
sores associades. Aquest fet permet 
confeccionar una graella de progra-
mes més variada i professionalitza-
da.
L’espai dedicat a la història “A les 
portes de Troia”, “Deixa’m tastar”, 
“Com estàs de salut?”, “Via verda”, 
“L’internauta”, “Moments d’Òpera” 
o programes adreçats al públic jove 
com “Adolescents.cat” o “Freakyo-
nair” formen part de la graella de 
l’emissora municipal.

AIGÜESTOSES SARDANISTA
(Dimarts de 21 a 22 h)
Programa dedicat a les sardanes 
presentat per Pere Vendrell

CARAS B
(Dilluns de 16 a 17 h)
Programa musical presentat per Jai-
me López dedicat als clàssics musi-
cals.

COMERÇ A DEBAT
(Dimarts de 12 a 13 h)
Miquel Pérez analitza cada setmana 
l’estat del comerç local on hi partici-
paran les associacions de comerciants, 
tècnics de Promoció Econòmica i ex-
perts en comerç i emprenedoria.

COUNTRY PARTY
(Dimarts de 16 a 17 h)
Programa musical dedicat a la músi-
ca country amb Carles Piera.

D’AVUI MATEIX
(De dilluns a divendres de 9 a 10 h)
Programa despertador per començar 
el dia amb Vicenç Comajuncosas. 
Efemèrides del dia i repàs dels titu-
lars de premsa.

DISTRITO CLUB
(Dijous de 16 a 17 h)
Programa realitzat per José Antonio 
Feltrero que ofereix l’agenda de con-
certs i posar els millors èxits amb la 
col·lecció privada del Distrito,

DISTRITO ALTERNATIVO
(Dimecres de 21 a 22)
Programa musical on s’escolta el mi-
llor del Rock, Metal, Grunge i Britpop 
de la mà de José Antonio Feltrero. 
Música dels 70 ‘s fins a l’actualitat.

HIP HOP USA RADIO
(Dimecres de 19 a 20 h)

PROGRAMES DE PRODUCCIÓ PRÒPIA

Els clàssics del Hip Hop americà: el 
hip hop, el rap i derivats, no té cap 
secret pel nostre D.J. especialitzat 
Sergio Casas.

HYSTERIA
(dilluns i divendres de 20 a 22 h)
Programa dedicat al rock clàssic i ac-
tual presentat per Satur Rodríguez. 
Un clàssic de les ones radiofòniques 
de Ràdio Sant Andreu amb més de 20 
anys en antena que ofereix entrevis-
tes i actuacions en directe.

LA BUTACA INDISCRETA
(Dijous de 21 a 22 h )
Programa de cinema presentat per 
Juan Pablo Beas, Toni Herrero, Lore-
na Novoa i Fer Chávez. Es tracta d’un 
dels programes més veterans de Rà-
dio Sant Andreu.

L’INFOSAB
(De dilluns a divendres)
Programa informatiu presentat per 
Jordi Milian amb l’actualitat de Sant 
Andreu de la Barca.

MIX CLUB
(Divendres de 16 a 17h)
Les sessions de música dance més 
actual de la mà d’un del D.J.’s més 
experimentats de la radio, Juan An-
tonio Casas.

SOUVENIR
(Dimecres de 16 a 17 h)
Programa musical presentat per Ito 
Guardia. Música relaxada i de qualitat.

VIA DIRECTA
(De dilluns a divendres de 10 a 12h i 
de 17 a 19h)
Magazín d’actualitat i informació lo-
cal presentat per Jordi Milian amb 
més de 2.000 programes realitzats a 
Ràdio Sant Andreu.

Ràdio Sant Andreu a la xarxa

Ràdio Sant Andreu compta amb 
una destacada presència a les xar-
xes socials de Facebook i Twitter on 
ofereix informació i imatges de les 
principals notícies de la ciutat.
La pàgina web de www.radiosantan-
dreu.com permet escoltar la ràdio 
en directe i escollir els programes 
a la carta per poder reproduir-los 
en qualsevol moment, segons les 
necessitats dels oients.
L’emissora municipal va ser una de 
les primeres ràdios de la comarca 
en adaptar-se a les noves necessi-
tats informatives.
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20 anys dels 
Premis de l’Esport 
Local
Can Sunyer, Can Salvi, El Casino i fi-
nalment  el Teatre Núria Espert han 
estat els escenaris que han acollit la 
gala dels Premis.
Els Premis de l’Esport Local són el 
reconeixement institucional a aquells 
esportistes, entitats i persones indi-
viduals del municipi que han destacat 
pels resultats esportius, per la tasca 
en la promoció de l’esport local, pel 
patrocini i per la col·laboració amb 
les entitats esportives.
A la primera part de la gala es fa el 
reconeixement a tots els esportistes, 
equips i persones que han destacat 
durant la temporada. La segona part 
presenta els candidats/es a les di-
ferents categories dels Premis que 
són:

A) Premis als millors esportistes lo-
cals:
Oberta a tots els esportistes, equips 
i entitats  locals que siguin proposats 
per la seva entitat.
-Esports individuals:
•Millor esportista local en categoria 
masculina infantil.
•Millor esportista local en categoria 
femenina infantil.
•Millor esportista local en categoria 
masculina.
•Millor esportista local en categoria 
femenina.
-Esports col·lectius:
•Millor esportista local en categoria 
masculina infantil.
•Millor esportista local en categoria 
femenina infantil.

El pròxim dia 18 de novembre es durà a terme la gala dels Premis de l’Esport Local,  que aquest any arriba a la 20 edició

NOMINATS INFANTIL FEMENÍ ESPORTS
Irene Bonilla Garcia Hockey herba
Miriam Mogedas Gómez Handbol
Sandra Tienda Hidalgo Bàsquet
Laia Quina Cortes BMX/BTT
Paula Casal Rodriguez Karate i Kobudo
Noa Catalán López Tir amb arc
Natali Sanchez Moreno Patinatge
Naraia Carnicer Font Atletisme 
Cristina Martínez Carrillo Gimnàstica Artística

NOMINATS INFANTIL MASCULÍ ESPORTS
Alejandro Montenegro Martínez Futbol Camp
Aaron Escribano Campos Futbol sala
Adrian Martín Sánchez Handbol
Max Thomas Club Hockey herba
Oscar Pozo Mesa Bàsquet
Alex Arnaiz Gómez Futbol Sala 
Ruben Cañizares Muñoz BMX
Ivan Martínez Morón Karate i Kobudo
Josep García Tamaral Atletisme
Angel Del Valle Mir Tennis
Jan Ruiz Martín Taekwondo
Gabriel Postigo Vitoria Tir amb arc

NOMINATS  ABSOLUTS FEMENÍ ESPORTS
Marta Montejo Borrás Hockey
Lara Pallarés Lopera Bàsquet
Jenifer Gómez Gonzalez Tir amb arc
Maria Pilar Catillejos López Tennis
Cristina Ferrete Rueda G. Artística

NOMINATS ABSOLUT MASCULÍ ESPORTS
Mohamed El Yaaroubi Benzaim Futbol Camp
Jesús Pérez Acero Futbol sala
Issmail Amhamdi Mahi Futbol sala
Miquel Peralta Gónzalez Hockey herba
Andor Canovas Alcalde Handbol
Javier Carrión Garruta Bàsquet
José Luís Trillo García Taekwondo

Ferrán Catalán Calvo Tir amb arc
Marcos Martínez Barceló Dards
Gines Nova Martínez Karate i Kobudo
Julio Chasco Dominguez BMX
José Cortés Autón Atletisme
Marc Arcusa Gonzalez Pàdel
Josep Gota Soler Petanca
Raimundo Amat Del Alamo Tennis

** En el cas d’existir dues entitats que portin a 
terme el mateix esport, la comissió organitzadora 
proposarà, prèvia valoració, només a un candidat 
com a millor esportista i un finalista.

B) Millor equip col·lectiu:

Les entitats presenten les seves candidatures però  
també poden ser propostes per altra entitat o per 
la mateixa comissió organitzadora. Els equips pre-
sentats són:

EQUIPS ENTITAT
SENIOR MASCULÍ CLUB HANDBOL ST. ANDREU
PREBENJAMÍ  CLUB HOCKEY SANT ANDREU
INFANTIL A  FUTBOL SALA SANT ANDREU
AMATER B C.F. SANT ANDREU AGRUPACIÓ
SENIOR A  CLUB BÀSQUET SANT ANDREU
PREBENJAMÍ AAEE. ATLÈTIC( FUTBOL SALA)

** Els tres equips amb més votació per part de les 
entitats seran els nominats i finalistes.

C) Entitat que més ha promocionat l’esport:
 
Les entitats presentaran la seva candidatura. Tam-
bé poden ser propostes per altra entitat o per la 
mateixa comissió organitzadora. De totes les en-

titats proposades i segons els mèrits realitzats, la 
comissió organitzadora seleccionarà com a màxim 
tres entitats, que seran les finalistes. 
Les entitats que s’han presentat són:

CLUB HOCKEY SANT ANDREU
GIMNÀS DOCHAN
ASSOCIACIÓ ESPORTIVA SANT ANDREU
CLUB  DE TIR AMB ARC SANT ANDREU
ASSOCIACIÓ ESPORTIVA ATLÈTIC
FUTBOL SALA SANT ANDREU
C.F. SANT ANDREU AGRUPACIÓ
CLUB BÀSQUET SANT ANDREU

També en aquesta gala es lliurarà la medalla el 
mèrit esportiu local a títol pòstum Carles Punzano 
Garcia, soci fundador  i president del Club de Tennis 
Sant Andreu durant 15 anys, que va ser concedida 
pel Consell d’Administració del Patronat Municipal 
d’Esports en data 18 d’octubre de 2016.

Felicitats a tots els esportistes, equips  entitats 
nominats. 

•Millor esportista local en categoria 
masculina.
•Millor esportista local en categoria 
femenina

El passat dia 14 d’octubre va finalitzar 
el termini de presentació de candida-
tures que detallem a continuació:
Un total 41 esportistes optaran a ser mi-
llor esportista en les seves categories.
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Juan Pablo Beas

PSC

Sentido y Sensibilidad

La acción de un gobierno debe asen-
tarse, entre otros muchos aspectos, en 
dos elementos fundamentales: el sen-
tido por el que se hacen las cosas y la 
sensibilidad con la que se abordan.

El gobierno socialista de Sant An-
dreu de la Barca, parafraseando a 
Jane Austen, tiene muy claras estas 
dos máximas.

El sentido de nuestra acción de go-
bierno se centra en ayudar a las per-
sonas que más difi cultades están pa-
sando en esta terrible etapa de crisis 
general, en solucionar los problemas 
de la gente, en acertar en las necesi-
dades reales de la ciudadanía, en con-
fi gurar una ciudad abierta y amable 
con todos.

Todo bajo el paraguas de la lucha 
contra la desigualdad, la justicia so-
cial, la redistribución y la igualdad de 
oportunidades para todas y todos. Ese 
es el sentido de un gobierno de iz-
quierdas, progresista, que tiene en la 
calidad de vida de sus gentes su prin-
cipal objetivo.

El sentido de la responsabilidad, el 
puramente institucional, es también 
importante: respetar la legalidad, la 
convivencia y la diversidad. Actuar 
siempre en benefi cio de la comunidad 
y de sus intereses, con generosidad y 
respeto a las diferentes sensibilidades 
que nos representan. El gobierno re-
presenta a todos.

¿Y cómo hacemos las cosas? Con 
sensibilidad, con el deseo de ayudar 
y compartir, utilizando como herra-
mientas la empatía y la refl exión y 
situándonos siempre en el otro lado. 
Entender es el primer paso para de-
cidir.

Así pensamos y realizamos nuestro 
trabajo diario: con el sentido que nos 
otorga nuestro pensamiento progre-
sista y con la sensibilidad necesaria 
para mejorar una ciudad que quere-
mos y sentimos nuestra.

Sentido y sensibilidad.

¿Qué son las ordenanzas 
fi scales?

Todos los servicios del ayuntamiento que 
reclamamos habitualmente para otros o para 
uno mismo (mantenimiento de la vía publi-
ca, seguridad, becas, ayudas, …) se fi nancian 
a través de los impuestos locales (IBI, Resi-
duos, Impuesto de circulación, …). Estos im-
puestos se denominan Ordenanzas Fiscales. 
Estas ordenanzas están designadas por nú-
meros en función de su ámbito y pueden con-
sultarse en la página web de nuestro ayun-
tamiento, y si no se dispone de Internet se 
puede ir directamente al ayuntamiento; o al 
local de nuestro grupo municipal a consultar-
las dentro de nuestros horarios de apertura. 
Cada año se revisan todas estas ordenanzas a 
fi n de cuantifi car incrementos o rebajas para 
los presupuestos del año siguiente y entorno 
a Octubre suele ser la fecha de sus modifi ca-
ciones y aprobación.

En función de la ideología del partido (o 
partidos) gobernantes se aplican subidas o 
bajadas de dichos impuestos y se amplían o 
restringen servicios del Ayuntamiento. En es-
tos ambientes solemos encontrar partidos de 
derecha que suelen prometer bajadas de im-
puestos y restringir servicios para luego subir 
estos restringiendo igualmente los servicios. 
O partidos que dicen ser de izquierdas y dicen 
que van a redistribuir la riqueza con servicios 
a la ciudadanía gravando a los grandes patri-
monios para luego quedarse muy cortos a la 
hora de hacer pagar a los ricos y de ofrecer 
los servicios prometidos.

Por esto queremos informar que desde 
nuestro grupo municipal SÍ ES POT – SÍ SE 
PUEDE Sant Andreu de la Barca hemos lan-
zado algunas propuestas para las Ordenan-
zas Fiscales de 2017:

- Recargo del 50% a los Grandes Tenedo-
res de inmuebles vacíos.

- Bonifi cación del 25% de los inmuebles 
inscritos en l’Ofi cina d’Habitatge.

- Ayudas de hasta el 100% del IBI a aque-
llos sujetos pasivos que cobren el PIRMI.

- No aumentar el IBI de residencias habi-
tuales mientras el paro siga por encima del 
10%.

- Aumento del IBI de un 2% a las viviendas 
más caras para subvencionar con un 50% el 
IBI de las rentas más bajas.

- No incrementar el impuesto de residuos 
(basuras).

- Impuesto por uso de vía pública a los 
bancos que dispongan de cajeros en linea de 
fachada.

Estas son algunas de las muchas propues-
tas que hemos enviado al equipo de gobierno 
y que, en función de lo que incorporen, ten-
drán o no nuestro voto para las ordenanzas 
de 2017.
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El Patrimoni del nostre 
poble

Aquest mes el grup municipal d’ERC-AM cedim 
aquest espai a Eloy Fernández, qui amb la seva pro-
posta ha aconseguit que es rescatés de l’oblit i es 
pogués recuperar i restaurar un dels símbols del 
nostre poble, el molí que ara podeu veure a la nova 
rotonda del Palau:
Una  vegada, mirant fotografi es antigues del poble, 
concretament algunes de la casa  Pedemonte i dels 
seus  voltants,  vaig poder veure que la torre, que hi 
ha actualment als jardins de la casa, tenia un gran 
molí de ferro a dalt de tot. Des d’aquell moment, vaig 
decidir arreplegar tota la informació possible per tal 
d’esbrinar on podia trobar-se, per que va estar ex-
tret del seu lloc original... Ja que  no hi ha cap molí 
públic visible al poble, a diferencia de Martorell, pa-
llejà o d’altres poblacions del Baix Llobregat...
Passen alguns mesos, després de preguntar a gent 
del poble i associacions,   passar-me diverses ve-
gades per la hemeroteca municipal i l’arxiu... Com-
prenc que el molí de la torre va ser extret cap l’any 
1999,  per la reforma dels jardins de la Casa Pede-
monte per convertir-los en parc, i que aquest va és-
ser depositant  al magatzem municipal, que es tro-
ba a la Clota.  Teòricament, era  allà, però ninguna 
font especifi cava  en quines condicions es trobava. 
Quan m’assabento,  m’apropo un dia per prendre 
algunes fotos, i vaig poder comprovar que es troba-
va a l’exterior, de la nau del magatzem , atrotinat i 
llençat. El ferro a la intempèrie té poca durada, ja 
que els agents externs com l’aigua/humitat i el propi 
oxigen provoquen l’oxidació que  ala vegada forma 
altres components que acaben per descompondre la 
peça:   Si el ferro té tons groguencs, signifi ca que hi 
ha limonita, si és vermellós és la cuprita i negre la 
magnetita.        
Al juliol del 2015 faig una instància a l’ajuntament, 
recolzat per ERC de Sant Andreu de la Barca, algu-
nes associacions del poble i ESCRBCC, aquesta da-
rrera  facilita la normativa del Patrimoni industrial 
mundial / Carta Nizhny Tagil del 2003. Aquesta carta 
parla dels fonaments de la conservació del patrimo-
ni industrial in situ, interès i afecte amb el públic ( 
formes didàctiques per comprendre millor la seva 
història )... La instància es fa pública el setembre del 
mateix any i  a fi nals d’octubre, el molí es guardat a 
l’interior de la nau del magatzem municipal.
Al setembre del 2016, el molí es col·locat en una 
nova rotonda que s’estava construint a la Carretera 
de Martorell i  que s’inaugurà el 9 d’octubre. S’ha fet 
un gran esforç per tal de preservar-lo, encara que 
sigui en una rotonda i no al seu lloc original, millor 
així, que  oblidat al magatzem municipal com es tro-
bava un any abans. 
Són molts els edifi cis històrics que s’han perdut 
en aquesta població: Almenys un  total de 3 molins  
més, segueixen perduts ( el molí del palau vell, el de 
Can Puigbó i un proper al de la torre Pedemonte);  
edifi cis enderrocats com Can Jansana, Can Canals, 
Torre Nova , Pont del Canal Sedó, fàbrica de gel La 
Moreneta, conjunt de cases històriques del Palau 
Vell... Hi ha molt a fer encara, no es fa per temes 
polítics o econòmics, es fa, només, pel simple fet 
de ser patrimoni històric i cultural,  que ajudarà en 
un futur no gaire llunyà, a les futures generacions a 
comprendre millor com era el passat d’un poble,que 
és aquest, Sant Andreu de la Barca. 
Eloy Fernàndez Castillo, estudiant  de conservació i 
restauració d’art (d’especialitat arqueològica)

Explotació agrària ‘social’

Suposo que els lectors i lectores recorden 
que a l’abril de l’any passat es van inaugurar el 
horts urbans a Sant Andreu. Els horts urbans 
són fruit de la materialització d’una demanda 
feta per l’Assemblea de Sant Andreu de la Bar-
ca i que el nostre grup municipal va fer arribar 
al ple.

El projecte dels horts urbans suposava ini-
cialment adequar uns terrenys municipals per 
posar-los a disposició dels habitants de Sant 
Andreu per a conrear productes agrícoles per 
esbarjo i per ajudar a les economies domès-
tiques. Aquests horts es van ubicar fi nalment 
en un emplaçament en el que no vam estar 
d’acord, ubicat  en la zona de muntanya per 
sobre de la Colònia.

L’equip de Govern de llavors, va aprofi tar el 
projecte que he explicat per afegir l’objectiu 
d’implementar una explotació agrícola de 
caràcter social amb la fi nalitat de produir ma-
tèries primeres per subministrar de productes 
frescos i ecològics als menjadors dels cen-
tres escolars de la nostra ciutat i als centres 
de gent gran i també atendrien les necessi-
tats d’ornamentació de la via pública del nos-
tre poble. Per tirar endavant aquest projecte 
es contractava a 3 persones per tenir cura de 
l’explotació agrícola i  produir els productes 
esmentats.

Aquest projecte es va encarregar a l’empresa 
municipal SAP-URBA.SL.

Els treballadors contractats son persones 
en risc d’exclusió social i l’objectiu de la inicia-
tiva social, inclou formar en un ofi ci a aquests 
joves i inserir-los en el món laboral.

A dates d’ara ens trobem, lamentablement, 
que aquests treballadors de l’empresa muni-
cipal de la qual som responsables no tenen 
unes condicions laborals adequades 18 mesos 
després d’iniciar les activitats:

-No disposen de taules adequades a l’alçada 
adient per a manipular els planters, amb risc 
de patir dolors mecànics i lesions.

-No disposen de roba adequada per a tre-
ballar a l’aire lliure ni calçat apropiat.

Pensem que no és acceptable, que després 
d’un any i mig aquestes persones treballado-
res del nostre municipi, no tinguin unes condi-
cions de salut laboral adequades i que sembla 
més aviat, que el projecte de formació labo-
ral i de facilitar la inserció laboral, ha estat un 
fracàs.

Sol·licitem des d’aquí i en el Ple que es 
prenguin les mesures sufi cients des de l’equip 
de Govern per tenir cura de les persones i 
respectar els objectius inicials de l’explotació 
agrària social. 

Cesca Muñoz Ortí
icveuiasab@gmail.com

El lema de las 3 T 

Trabajar, Trabajar y Trabajar. Desde que empe-
zamos, tuvimos claro que este sería nuestro lema 
durante la legislatura. El más necesario para se-
guir creciendo como ciudad y continuar mejorando 
la calidad de vida de nuestros vecinos y vecinas. 

Hace unos meses, se inauguró la “Ofi cina de 
l’habitatge” en les Escoles Velles, una herramien-
ta más para prestar un servicio para los vecinos. 
Una inauguración necesaria, debido a la demanda 
que ha habido durante el proceso de adjudicación 
de los pisos del IMPSOL según el convenio que se 
elaboró el pasado mes de junio entre la entidad y 
el consistorio. 

Desde nuestro Grupo Municipal proponemos y 
apoyamos todas las iniciativas sociales que se rea-
lizan en el Ayuntamiento para mejorar la calidad de 
vida de la ciudadanía. Así que estuvimos presentes 
en la entrega de llaves a los inquilinos que pagarán 
un alquiler asequible. Esta ayuda va dirigida sobre 
todo a los más jóvenes, ya que tienen muchas difi -
cultades a la hora de poder irse de casa debido al 
alto precio en el mercado inmobiliario y de alquiler. 
Por lo tanto, creemos que esta es la línea a seguir 
para poder ayudar a este colectivo que quiere y les 
es difi cultoso independizarse. 

Por otro lado, el pasado mes de setiembre, en 
el pleno se presentó una ayuda al transporte para 
estudiantes matriculados en estudios postobliga-
torios. Desde Ciutadans Sant Andreu de la Barca 
apoyamos cualquier iniciativa social necesaria, 
por lo que apoyamos esta medida para apoyar a 
los estudiantes, que pagan tasas desorbitadas y 
necesitan ayudas para seguir prosperando como 
personas. 

Además de ser estudiantes; muchos jóvenes 
compaginan sus estudios con un trabajo, para así 
poder costearse la matrícula. Por esta razón, se 
ha abierto esta partida de 10.000 euros destinada 
a ayudar a 58 estudiantes. Además, estamos dis-
puestos a incrementar dicha partida si vemos que 
hay muchas solicitudes. Queremos cubrir el 100% 
de las necesidades de este colectivo.

También, el pasado mes de septiembre inagu-
ramos el centro de distribución de alimentos, otra 
medida social para seguir garantizando los servi-
cios básicos a la ciudadanía y los colectivos más 
vulnerables. Esenciales para que tengan una cali-
dad de vida digna. 

Y el domingo 9 de octubre se inauguró la ro-
tonda de en la nacional de acceso al barrio de El 
Palau. Se trata de una infraestructura necesaria. 
Con los semáforos se perdía mucho tiempo cuando 
la densidad de tráfi co era baja, y cuándo era alta, 
generaba un largo atasco provocando así emisio-
nes de gases contaminantes. Por lo tanto, desde 
nuestro Grupo Municipal pedíamos la instalación 
de la rotonda. 

Por todo esto, queremos seguir trabajando por 
la ciudadanía y para mejorar su calidad de vida, 
objetivo primordial de nuestro partido. Seguiremos 
prestando más servicios desde la administración 
local de cara a las ordenanzas fi scales y el presu-
puesto municipal. 

Podéis contar con nosotros.

Facebook: Ciutadans Sant Andreu de la Barca
Twitter: @CsSABarca
Email: santandreu.barca@ciudadanos-cs.org

Grup 

Municipal

Ciutadans

Grup 

Municipal

ERC-AM

Francesca 

Muñoz

ICV EUiA
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DESOBEDIÈNCIA o NO
REFERÈNDUM o 
REFERÈNDUM

En l’últim Ple (setembre), dos grups mu-
nicipals representants dels seus respectius 
partits estatals, van presentar una moció 
en contra d’una resolució del Parlament de 
Catalunya. Vull aprofi tar aquest espai per 
insistir en la resposta del nostre grup mu-
nicipal. 

Acceptem i respectem les dues o tres 
formes de veure el futur de Catalunya, de la 
mateixa forma que volem i exigim que tots 
els partits polítics respectin les idees i for-
mes de cada una de les forces polítiques i 
democràtiques que han estat escollides pel 
poble català i que estan representades al 
Parlament de Catalunya. 

I NO OBLIDEM MAI: 
EL PAIS (CATALUNYA), SERÀ EL QUE 

ELS CATALANS VULGUIN. EL QUE ELS CA-
TALANS VOLGUEM.

I NINGÚ EXTERN A CATALUNYA HA 
DE PRIVAR-NOS D’AQUESTA  VOLUNTAT, 
EXPRESADA VOLUNTARIAMENT, DEMO-
CRÀTICAMENT I LLIUREMENT PER A TOTS 
ELS CATALANS.

Però mentre els diferents governs cons-
titucionalistes d’Espanya prohibeixen que 
tots i cadascun dels catalans puguin ex-
pressar la seva voluntat i desig de quin  fu-
tur volem  per a Catalunya, la voluntat dels 
catalans està representada al Parlament de 
Catalunya, on els resultats de les últimes 
eleccions han deixat una clara majoria in-
dependentista: de 135 diputats, 62 són dels 
independents de JUNTSxSI, (el segon grup 
en té menys de la mitat), i sumant els 10 
dels de la CUP, el independentisme repre-
senta el 53,3% de tots els diputats que van 
ser escollits voluntàriament i democràtica-
ment per tots els catalans.  

Demanem que tots els partits i els seus 
representants siguin  demòcrates i accep-
tin un referèndum  a Catalunya on tots i ca-
dascun dels catalans que viuen i treballen 
a Catalunya, puguin expressar lliurament 
el futur que volem per a Catalunya i que 
tothom ens comprometem a respectar els 
resultats.

Per tant, referèndum ja i obediència a les 
decisions del Parlament de Catalunya, on 
estem representats tots els catalans.

Joan 

Gaspà

CiU

Sonia  

Aranda

PP

La “festividad” del Día 
de la Hispanidad

El pasado 12 de octubre se celebró el Día de la 
Hispanidad, festividad a nivel nacional, del con-
junto de todo el territorio español y así se recoge 
incluso en el Estatuto de los Trabajadores. O así 
debería de ser. Pero claro, Catalunya “is diffe-
rent”.

Muchos de nuestros políticos en Cataluña ya 
nos tiene acostumbrados a que las resoluciones, 
las leyes, las disposiciones judiciales, que cual-
quier persona de a pie, respetaría, aunque no 
compartiese dicha resolución, y asumiría de ma-
nera automática y sin cuestionarse el cumplirla, 
de no ser así tendría que atenerse a las conse-
cuencias… ¡Aquí no oiga!! Aquí las ignoramos las 
cuestionamos o nos las saltamos a la torera!

Véase por ejemplo, como el Parlament hace 
exactamente lo que estoy explicando en algunas 
de las resoluciones del Tribunal Constitucional, 
sin ir más lejos, respecto a la hoja de ruta de la 
pretendida secesión del resto de España, y el úl-
timo capítulo, la ciudad de Badalona que abrió 
las puertas del Ayuntamiento el día 12, haciendo 
caso omiso a la resolución de un juzgado, demos-
trando delante de las cámaras de los medios de 
comunicación la más falta de respeto a una auto 
en que les obligaba a mantener cerradas las de-
pendencias municipales, se rompió ese acto del 
juzgado como digo delante de las cámaras, pero 
desde el Partido Popular no nos hemos quedado 
quietos, queremos que se respete y por eso los 
compañeros de Badalona ya han emprendido ac-
ciones legales contra los concejales que llevaron 
a cabo con luz y taquígrafos dicha desobediencia.

Los representantes políticos deberíamos ser 
un ejemplo y un refl ejo de lo que es respetar la 
Constitución, las leyes y el civismo, sino como po-
demos pedir a la ciudadanía que respete las leyes, 
¿las misma que algunos políticos se las saltan de 
forma sistemática? 

Debemos también trabajar por el entendi-
miento y el diálogo, respetar las resoluciones y 
no fomentar la insumisión. Atenerse a las reglas 
del juego que están establecidas y que son preci-
samente las que nos colocan en ese lugar.

Ja n´hi ha prou!! Dejemos de crear problemas, 
formemos parte de la solución. 

Los políticos no estamos por encima del bien 
y del mal, sino que estamos al servicio de los ciu-
dadanos que son los que nos han colocado ahí. 
Así que demos ejemplo y seamos ejemplo del 
civismo, de las diferentes sensibilidades y de la 
capacidad de acordar respetando las reglas del 
juego. 

Este es el ejemplo que desde el Partit Popular 
de Sant Andreu de la Barca, damos. Trabajamos 
por y para la ciudadanía. Formamos parte de la 
solución y no del problema!! Y en base a esta lí-
nea, nuestros vecin@s pueden contar con noso-
tros, siempre!!
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